

4. Bibliographie der Schriften

Lærdom Om Et christeligt Levnets Begyndelse, Som indeholder fire Deelee: 1. En grundig Anviisning til sand bod og troe paa Gud. 2. En enfoldig ...

Francke, August Hermann

Kopenhagen, 1725

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Lærdom Om Et christeligt Levnets Begyndelse,

Som indeholder fire Deele:

1. En grundig Anviisning til sand bod og troe paa Gud.
2. En enfoldig Underviisning, hvorledes man skal læse den heilige Skrift til sin rette opbyggelse.
3. En Underviisning af Skriften til at bede ret og Gud behageligen.
4. En kort Prøve, om man har den sande levende troe til Christum, eller en.

—————
KJØBENHAVN,
Trykt udi Missions Collegii
Bogtrykkerie og paa dets forlag.
Aar 1725.

Luc. 13. C. 23. 24. v.

Men der sagde een til Jesum: Herre;
mon de ere faae, som blive salige? Da
sagde hand til dem. Legger vind paa
med fliid, at indgaae igiennem den sne-
vre port, thi mange skal, siger jeg eder,
søge at komme ind, og skal ikke kunde.

* * * * *

Den Port, som fører ind til livets Frydes
 Sæde,
Er snever, saa man kand ey uden sorg ind-
 træde,
Men tapperligen maa den haarde kamp
 udstaae,
Om man Klenodet skal i Himlens ære
 naae;
Paa trængsel følger fryd, paa striden sejer-
 palmer,
Paa kampen kronen, som i evighed ey fal-
 mer;
Saa pleyer Gud vor troe at lønne naa-
 delig,
Naar den mandhaftigen har giennem-
 figtet sig.